
 

   PROTOKOLL 

   STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats:  2022-08-15, 18:30, Dala SK Mjörn Västra Bodarne   

Närvarande:    Henrik O, Eleonor N, Lennart Z, Leif T, Per N, Jonatan H och John H 

samt Björn Dahlin (adjungerad) 

  

§ 1. Mötets 
öppnande:  

Vägföreningens ordförande Henrik förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2. Fastställande av 
dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3. Föregående 
mötesprotokoll: 

Genomgång och godkännande av föregående 
styrelseprotokoll 2022-06-13. 

§ 4. Bygglovsansök
ningar: 

Vässebo 1:15, Bergsjödal 1:93, Västerbodarna 1:438, 
Hagtorsslätt 1:68 samt Hagtorsslätt 1:2 (komplettering 
av väganslutning till Kyrkvägen). 

§ 5. Påbörjade 
byggnationer: 

Inga kända. 

§ 6. Planerade 
arbeten: 

- Högröja vårt vägnät, där så behövs från grenar 
som sticker ut 

- Rensning av våra diken på östra sidan 
järnvägen (det västra området kommer att 
påverkas av omfattande grävningsarbeten på 
grund av fiber och VA) 

- Lilla vägen och Munter väg är i behov av ny 
beläggning. Eftersom vägen ska grävas upp på 
grund av kommunens VA-projekt avvaktar vi 
åtgärd 

- Snabelbilen kommer att åtgärda så kallade 
”potthål” i hela vårt vägnät.  

- Näsetvägen har blivit övergrävd på flera ställen 
samt blivit sönderkörd på flera ställen. Har 
delvis belagts. Lite återstår. 

§ 7. Utförda arbeten: - En del av Skogshyddevägen har belagts. 
- En del av Björkängsvägen har belagts. 
- Näsetvägen har blivit övergrävd på flera ställen 

samt blivit sönderkörd på flera ställen. Har 
delvis belagts. Lite återstår. 



- Sopning efter beläggning har utförts på del av 
Trollsjövägen, Kyrkvägen och Prostens väg. 

- FA har åtgärdat har åtgärdat de stenar som 
rasat ut på Kyrkvägen. 

§ 8. Ekonomi: - Efter att påminnelse återstår 5 medlemmar som 
inte har betalt medlemsavgift och kommer att få 
en ny påminnelse avgift. 

§ 9. Övriga frågor: - Förberedande diskussion inför det möte som 
Lantmäteriet kallat alla medlemmar i GA 9 till 
29/8 16:00. Mötet berör kostnader för: 
Restmarken samt utökat uppdrag för föreningen 
rörande förlängningen av Björkängsvägen, en 
bit av Ljungbacken och Gång&Cykelvägen till fd 
Friluftsskolan. 

- Enligt styrelsen har Byggnadsnämnden beviljat 
felaktigt beslut på felaktiga grunder. Diskussion 
har förts med Bygglovschefen som inte är 
beredd att ta konsekvensen av beslutet. 
Styrelse beslöt att bjuda in Alingsås tidningen 
för att få stöd att belysa problematiken. 

§ 10. Nästa möte: Måndagen den 26 september 2022 klockan 18:30. 

§ 11. Mötets avslut: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet.    Justeras: 

 

 

 

John Hedlund    Henrik Olsson 

Sekreterare     Ordförande 


